
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 31. maj 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 913
Ministeren bedes oplyse, hvad indtægterne fra de øgede gebyrer på forsøg
med nye lægemidler og behandling forventes at blive, samt hvad midlerne ef-
ter regeringens opfattelse skal anvendes til? Der henvises til artiklen ”Gebyrer
på 300 procent truer succesfuld kræftforskning”, Information den 22. maj
2017.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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